

Η εκκλησία της Υπαπαντής στο χωριό Ρεζάνινο της περιφέρειας του Γιαροσλάβλ, Ρωσία. Η εκκλησία χτίστηκε το 1803 με τα έξοδα της ενορίας. Είναι τούβλινη εκκλησία με διακόσμηση στο πνεύμα του κλασικισμού. Είναι πεντάτρουλος ναός με δύο σειρές παραθύρων με θόλο και τράπεζα με παρεκκλήσι του Αγίου Ηλία με ξεχωριστό καμπαναριό. Έκλεισε το 1960, σήμερα η εκκλησία είναι εγκαταλελειμμένη και βρίσκεται σε κακή κατάσταση. Μέχρι σήμερα τα υπολείμματα των τοιχογραφιών και λεπτομέρειες του ξύλινου τέμπλου κάνουν μεγάλη εντύπωση σε όσους επισκέπτονται τα ερείπια του. Συντεταγμένες: 57.62634, 39.451095

---

The Church of the Presentation in the village Rezanino the region of Yaroslavl, Russia. The church was built in 1803 by the costs of the parish. It was built with bricks and is decorated in the spirit of classicism. It is a temple with five domes with two rows of windows with canopy and table with chapel of St. Elias with separate belfry. The temple is closed in 1960, today the church is abandoned and is in bad condition. So far the remains of murals and details of the wooden iconostasis make a big impression on those who visit the ruins. Coordinates: 57.62634, 39.451095

---

Сретенская церковь в д. Резанино, Ярославский район, Ярославская область, Россия Церковь построена в 1803 г. на приходские средства. Кирпичная церковь с декором в духе классицизма. Двусветный пятиглавый четверик под купольной кровлей с трапезной с Ильинским приделом, с отдельно стоящей колокольней. Закрыта в 1960 г., в настоящее время заброшена, в тяжёлом состоянии. И по сей день остатки росписи и детали деревянного иконостаса производят неизгладимое впечатление на каждого, кто хоть раз побывал среди его развалин. Координаты: 57.62634, 39.451095